

C. 傑出公開試獎學金 Scholarship for Excellent Public Examination Results

申請對象 Target :

1. 港專及所有院校通用文憑及毅進計劃畢業生升讀本校全日制文憑、專科文憑課程；或
Graduates of Associate Diploma and Project Yi Jin of HKCT or other institutions who have been enrolled in any full-time Diploma or Diploma for Tertiary Studies programme at HKCT; OR
2. 港專專科文憑或專業文憑畢業生升讀本校全日制兩年高級文憑或國際基礎文憑課程；或
Graduates of Diploma for Tertiary Studies or Professional Diploma of HKCT who have been enrolled in any full-time 2-year Higher Diploma or International Foundation Diploma programme at HKCT; OR
3. 港專或其他院校毅進文憑畢業生升讀本校全日制兩年高級文憑、專業文憑或國際基礎文憑課程；或
Graduates of Yi Jin Diploma of HKCT or other institutions who have been enrolled in any full-time 2-year Higher Diploma, Professional Diploma or International Foundation Diploma programme at HKCT; OR
4. 港專或其他院校文憑畢業生升讀本校全日制兩年高級文憑、專業文憑或國際基礎文憑課程；或
Graduates of Diploma of HKCT or other institutions who have been enrolled in any full-time 2-year Higher Diploma, Professional Diploma or International Foundation Diploma programme at HKCT; OR
5. 港專或其他院校高級文憑或副學士畢業生升讀本校全日制學位課程。
Graduates of Higher Diploma or Associate Degree of HKCT or other institutions who have been enrolled in any full-time Degree programme at HKCT.

申請資格 Eligibility :

以 2016-17 / 2017-18 / 2018-19 期間任何一年香港中學文憑考試成績升讀港專全日制專上課程或全日制學位課程的申請者，在該考試中取得第 4 級或以上成績及總積點達 12 分或以上，並通過甄選。

Applicants enrolled in HKCT full-time post-secondary programmes: Attained HKDSE "Level 4" or above in recent 3-year (2016-17/2017-18/2018-19) and attained total grade points 12 or above, and pass the selection procedures.

成功申請者，每科可獲獎學金港幣\$3,000^{#C1}，每位申請者最高可獲獎學金港幣\$9,000^{#C1}，名額有限^{#C2}。

Selected candidates will be granted a scholarship of HK\$3,000^{#C1} for each subject. Each successful applicant will be granted a scholarship of up to HK\$9,000^{#C1}. A limited number of scholarships are available^{#C2}.

註 Notes :

#C1 所有獎學金計劃均設甄選程序。成功申請者必須完成在來年修讀的課程的全部考核，並全年出席率達八成或以上，及確認沒有任何未繳交之學費或款項後，獎學金方可獲得發放。

All scholarships are given in accordance with a selection procedure. Successful applicants should have completed all assessment in subjects of the coming year of study, with 80% attendance rate and without outstanding fee payment.

#C2 獎學金申請名額有限，所有獎學金之資格審定及發放，以校方之評審委員會的批核為最終決定，申請人不得異議。

A limited number of scholarships are available. Assessment of applicants' eligibility and the granting of scholarship are subject to the final decision of HKCT's Selection Panel for Scholarships. Applicants' objection to the final result will not be accepted.